
 

 

2021-10-11 Motion till Fullmäktige i Ånge kommun 

 

I fullmäktige den 21 december 2009 tog vi beslut om gatulyset i 
kommunen. Det står följande: 

”Eftersom Ånge kommun även fortsättningsvis skall vara en lysande 
kommun, så är kommunens inriktning att även fortsättningsvis hålla 
gatubelysning där den finns idag, under förutsättning att behovet är 
lika stort som tidigare.” 

Under snart ett års tid har jag observerat att väldigt många lysen är 
mörka efter vägarna ute i byarna. Det är inte alla utan någon här och 
där. Jag märker också att det inte heller görs något åt de stolpar som 
är undermåliga och murkna där armaturen har släppt till viss del och 
nu lyser mot diket. Det här är i många delar av kommunen en viktig 
säkerhetsåtgärd när våra innevånare går utefter vägen, elever väntar 
på bussen eller för att avskräcka inbrott. Nu får det räcka, vi måste 
komma tillrätta med detta! Jag föreslår därför följande: 

Att: Det sker en utredning om varför vår gatubelysning inte 
lyser i hela kommunen. 

Man ser över standarden på alla lyspunkter som finns idag 
och vilka som ansvarar för dessa. 

Man kommer tillbaka till fullmäktige och redovisar denna 
utredning och därefter går vi vidare med eventuella 
åtgärder av våra lyspunkter i kommunen. 

 

För Centerpartiet i Ångekommun 

Magdalena Flemström, Elisabet Larsson 



 

 

 

 

 

 

 


